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PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE JUNY DE 2024

PREGUNTA 1. Ens poden explicar en quina situació es troba la recepció de la 
urbanització Vilaplana després de les reunions que hi ha hagut i de les 
instàncies demanant connexió a la xarxa pública d’aigua?

PREGUNTA 2. De cara a la temporada d’estiu considera el govern que ja està 
tot a punt o encara hi manquen actuacions a les platges?

PREGUNTA 3. Diverses vegades hem preguntat per la construcció d’un mur 
de reforç al Pla dels Frares. Fa uns dies hi va haver un esllavissament a causa de 
les pluges. Quan es pensa reforçar aquesta zona?

PREGUNTA 4. També amb les darreres pluges es va rebentar la paret del pas 
inferior que dona a la platja, a la Riera. Quin cost ha tingut l’actuació de neteja i 
quines altres actuacions es pensen fer? En d’altres indrets quines actuacions 
s’han hagut de fer per les darreres pluges? I finalment, quina previsió hi ha per 
a fer la canalització del Bareu?

PREGUNTA 5. Des de l’ajuntament s’ha enviat comunicació a les families de 
nens de I2 per tal que es prepari el cobrament de juliol. Sota quin concepte es 
pensen girar els rebuts?
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